
1 Vragen conform art. 46 Reglement van Orde dienen uiterlijk om 10.00 uur op de dag van de vergadering bij de voorzitter (griffier) te worden gemeld.
2 Hamerstuk wil zeggen dat er niet meer over het voorstel gesproken wordt, alleen een stemverklaring is toegestaan.
S Indien spreekrecht: maximaal 5 minuten per persoon.
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Agenda van de Raadsvergadering
van 20 juni 2012

Agenda voor de bijeenkomst in de Raadsvergadering

Datum: woensdag 20 juni 2012
Aanvang: 13:00 in de Burgerzaal
Voorzitter: burgemeester A.P. Heidema

1. Interpellatie fractie CDA over informeren raad
Bijlage - 2012 06 20 Interpellatie CDA (pdf)
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Interpellatie ex artikel 44 RvO

De boodschap van de klokkenluider over het achterhouden van informatie aan de raad 
heeft veel stof doen opwaaien. Opnieuw is twijfel gerezen of het college de raad wel tijdig 
en juist heeft geïnformeerd over de financiële situatie van de gemeente Deventer. De 
schriftelijke vragen van Gemeentebelang werden ongekend snel beantwoord, echter 
zonder op alle fronten de gewenste duidelijkheid te verschaffen. In de pers reageert 
wethouder Pierey met een laconiek ‘Toen ik de mail zag dacht ik "daar is ie weer". '

Het CDA vindt dat de echte discussie en het echte debat in de raad gevoerd moet worden, 
dat geeft ook het college de mogelijkheid om op een correcte wijze verweer te voeren.

Daarom vraagt het CDA op grond van artikel 44 lid 1 van het Reglement van orde een 
interpellatiedebat aan voor de eerstvolgende raadsvergadering op 20 juni 2012. 
De volgende punten zijn onderwerp van interpellatie:

1. De accountant Deloitte is de adviseur is van de gemeenteraad (en dus niet van het 
college van B&W) . Is het dan niet vreemd en ongewenst dat deze verontrustende 
conceptadviezen van deze accountant met vergaande strekking blijkbaar eerst 
ambtelijk en bestuurlijk (onder andere met de wethouder Financiën) worden 
getoetst en bijgesteld alvorens ze naar de raad (opdrachtgever) cq. de 
Auditcommissie worden uitgebracht?  Hoe past hierin het signaal van een hoge 
ambtenaar dat het college de raad hierover moet informeren?

2. Het college heeft toegegeven dat er op diverse momenten een te rooskleurig beeld 
is geschetst van de gemeentelijke financiën. De vraag is waarom dat is gebeurd en 
volgehouden ondanks veel vragen vanuit de raad. Wat was de reden om de raad niet 
gewoon eerlijk te informeren. De problemen zijn immers niet uniek voor Deventer?

3. Door wie is afgewogen dat het dringende advies van de hoge ambtenaar om de 
informatie op 14 maart met de raad te delen, niet opgevolgd zou worden? 

4. In de Stentor van zaterdag jl. wordt wethouder Pierey geciteerd met een laconiek 
"daar is ie weer". Is dit citaat juist weergeven? 

5. Zo ja, Wat is de verklaring van de wethouder voor deze laconieke opstelling? Het 
gaat immers om een bedrag van € 20 miljoen.  De daaruit voortkomende feitelijke 
verliesvoorziening is immers van een enorme omvang.
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6. Heeft wethouder Pierey op dit punt een inschattingsfout gemaakt?

7. Waarom heeft het college tijdens de behandeling van de jaarrekening in de raad 
niet gemeld dat wethouder Pierey op 14 maart wel degelijk op de hoogte was van 
de melding van de accountant? Was dit gegeven op dat moment dan niet bij het 
voltallige college bekend?
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